
Protokół z zebrania Rady Rodziców z dnia 26.09.2023


Zebranie rozpoczął Wojciech Rutkowski przewodniczący Rady Rodziców 2022/2023, stwierdził  
kworum, w zebraniu wzięli udział dyrektor szkoły Małgorzata Olewińska-Syta, wicedyrektor szkoły 
Agata Olszanowska oraz 17 przedstawicieli z 18 klas, zgodnie z listą obecności.

Zebranie zostało podzielone na dwie części:


1.Sprawy przedstawione przez dyrekcję. 

- organizacja pracy w roku szkolnym 2023/24-wniosek o zaopiniowanie kalendarium

- festyn szkolny 30 września 2023-cel festynu to wsparcie schroniska dla zwierząt

- program wychowawczo-profilaktyczny( zmiany-zdrowie i dobrostan uczniów, współpraca z 

organizacjami pozarządowymi, doskonalenie kompetencji w zakresie oceniania uczniów, 
wspieranie uczniów w aktywności fizycznej, rozwijanie umiejętności cyfrowych uczniów, 
laboratoria przyszłości, mała demokracja)


- szkoła mediacji-szkolenia kadry, rodziców i uczniów

- wymiana polsko-niemiecka

- rowerowy maj

- dni zdrowego żywienia 

- projekt krytycznego myślenia-4K( komunikacja kooperacja krytyczne i kreatywne myślenie)

- Są planowane dodatkowe zajęcia dla uczniów ogłoszone zostaną przez platformę librus


1. koło fizyczne (p.Grzegorczyk, czwartek 8 lekcja)

2. koło logicznego myślenia (Ł.Przyczyna)

3. Koło robotyki (A.Skóra)

4. Koło plastyczne (W.Mrowca 2-4)

5. Koło muzyczne / chór ( G.Turczyński)

6. Koło j.niemieckiego (Magda Wiśniewska-świetlica)

7. Koło filozoficzne (E. Stączek)


- Zajęcia pozalekcyjne płatne:

- Zajęcia sportowe

- Akademia taneczna

- Gitara

- Doświadczenia z fizyki i chemii


- SKS-wnioski w styczniu

- WKS Śląsk-zapasy zajęcia darmowe ul.Racławicka koło basenu (klasy 2,3,4)

- godziny rozpoczęcia lekcji-nie ma możliwości w tym roku szkolnym całościowo z powodu zajęć 

nie wpisanych w planie zajęć, a odbywających się-gimnastyka korekcyjna ,zajęcia 
wyrównawcze, zajęcia kompensacyjne, język polski dla obcokrajowców, zajęcia nauczanie 
domowe, zajęcia indywidualne, zindywidualizowane ścieżki edukacji, zbyt mała liczba sal. 
Ewentualnie 2 półrocze część klas starszych może chodzić na 2 lekcje, wychowawcy puszczą 
informacje/ankietę do rodziców


- Zebrania-w tym roku szkolnym będą trzy zebrania, ale  każdy nauczyciel jest zobowiązany 
konsultacji raz w tygodniu 1 godzina, można te konsultacje w razie potrzeby zmienić na 
spotkanie klasowe.


- Klasy 4, które zgłaszały, że nie nadążają z jedzeniem obiadu na przerwie, mogą zjeść po 
lekcjach( obiad dla klas 4 jest na przerwie po której kończą zajęcia)


2.Sprawy RR 

1.Głosowanie za regulaminem RR-jednogłośnie za 

2.Wybór Prezydium

	 	 Wojciech Rutkowski- Przewodniczący-za 17, wstrzymał się-1

	 	 Adam Majda - Zca Przewodniczącego- za-17, wstrzymał się-1

	 	 Stella Szlucha-Kowalska- za-17, wstrzymał się-1

Dodatkowo wybrano Sekretarza

	 	 Patrycja Szmidt- za-16, wstrzymał się -2

3.Głosowania poza spotkaniami Rady Rodziców-internetowo z wykorzystaniem konfiguracji 
platformy libris-głosują tylko osoby, które posiadają uprawnienia Szkolna Rada Rodziców




4.Rada odstępuje od komisji rewizyjnej

5.Wysokość składka na RR pozostaje w wysokości 60 zł 

6.Spotkania RR będą odbywać się w każdy ostatni czwartek miesiąca 

7.Wyznaczono nagrodę dla klasy z zebraną najwyższą procentowo składką-wyjście do kina NH

8.Prośba o uporządkowanie/uaktualnienie strona szkoły - uaktualnienie wiadomości-zakładka 
konkurs/zakładka RR/zakładka dla 8-klasisty. Stella Szlucha-Kowalska się tym zajmie.

9. Propozycja dla szkoły z wykorzystaniem Biofeedback -zajęcia płatne/zajęcia darmowe 
-użytkowanie sprzętu zakupionego przez RR

10.Wojciech Rutkowski zajmie się uporządkowaniem bazy adresów mailowych i telefonów 
członków Rady rodziców.


Na tym zebranie zakończono.



